
Crna Gora; Pojasnili smo EU zvaničnicima da Tara nije ugrožena

Ministar održivog razvoja i turizma Pavle Radulović na sjednici skupštinskog Zakonodavnog
odbora izjavio je da je delegacija Vlade, prilikom otvaranja poglavlja 27 – Životna sredina i
klimatske promjene, pojasnila evropskim zvaničnicima do detalja da gradnjom autoputa
rijeka Tara nije ugrožena. Ističe i da je priča o navodnoj ugroženosti te rijeke nastupila
nakon odluke UNESCO-a, da NVO sektor samo preko Vlade može da ih kontaktirati.
Radulović je kazao i da je određeni broj ambasadora zemalja članica EU tražio da se
analizira gdje je crnogorski civilni sektor trošio evropski novac.
Prilkom otvaranja jednog od najzahtjevnijih pregovaračkih poglavlja zaštita životne sredine,
na konferenciji u Briselu, naša zemlja je za tehničku pripremu dobila sve pohvale zvaničnika
EU istakao je ministar Održivog razvoja i turizma Pavle Radulović.
“Gospodin Han je rekao da nije prisustvovao bolje pripremljenoj konferenciji”, kazao je
Radulović.
Evropskim zvaničnicima, ističe Radulović, do najsitnijeg detalja prezentirano je šta država
preduzima da se prilikom gradnje dionice auto puta ne ugrozi jedna od najčistijih rijeka u
Evropi, Tara.
“Mislim da smo zatvorili vrata mešetarenju prema tim adresama, demaskirali smo te priče”,
kazao je Radulović.
Ministar kaže da je priča iz dijela crnogorske javnosti o navodnoj ugroženosti Tare krenula
nakon što su predstavnici Vlade na adekvatan način, o pravom stanju na terenu, informisali
predstavnike UNESCO-a.
“Nakon četiri moja kontakta sa generalnim sekretarom UNESCO-a oni više nemaju pravo
kontakta direktno osim preko Vlade, znači moraju se prvo obratiti nama”, kazao je
Radulović.
Radulović ističe i da ima informacije da su neke zemlje članice EU tražile analizu gdje je
crnogorski civilni sektor trošio novac njihovih poreskih obveznika.
“Ozbiljan broj ambasadora zemalja EU tražio je da se ispita koga finansiraju i šta su rezultati
projekata”, kazao je Radulović.
Ministar održivog razvoja i turizma Pavle Radulović je najavio da će se u petak na Žabljaku,
dan uoči početka zimske turističke sezone održati prezentacija dvogodišnjeg rada resora na
čijem je čelu.
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